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ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ ΕΠΑΝΩ ΒΑΘΕΙΑΣ 

 

Από το πρακτικό 4/5-10-2024 συνεδρίασης της Δημοτικής Κοινότητας Επάνω Βάθειας του 

Δήμου Χερσονήσου. 

Σήμερα 5 Οκτωβρίου ημέρα Σάββατο και ώρα 16:00μ.μ. στην Επάνω Βάθεια, συνήλθε σε 

δημόσια τακτική συνεδρίαση  το Συμβούλιο της Δημοτικής Κοινότητας Επάνω Βάθειας, στην 

αίθουσα του Αγροτικού Συνεταιρισμού της  Επάνω Βάθειας, ύστερα από την με αρ.20/21-5-2024 

πρόσκληση του  προέδρου του Δημοτικού Κοινοτικού Συμβουλίου Επάνω Βάθειας, που 

δημοσιεύθηκε και επιδόθηκε νόμιμα στα μέλη του και αναρτήθηκε στο πίνακα ανακοινώσεων 

του Δήμου καθώς και στην ιστοσελίδα του Δήμου, σύμφωνα με τις διατάξεις του αρθ.88 του 

ν.3852/2010. 

Πριν  από  την  έναρξη  της  συνεδρίασης  και αφού διαπιστώθηκε η ύπαρξη νόμιμης 

απαρτίας, δηλαδή σε σύνολο τριών  (3) μελών, παρόντες ήταν: 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΑΠΟΝΤΕΣ 

Μαυράκης Ιωάννης Πρόεδρος   

Ξενάκη Γεωργία Μέλος   

Τζανάκη Ελευθερία Μέλος   

 

ο πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και εισηγήθηκε τα παρακάτω θέματα της 

ημερήσιας διάταξης: 

 



 

Θέμα 1ο :     Αποκατάσταση οδοστρώματος Δημοτικής Κοινοτικής Οδού.  

       Ο πρόεδρος του Δημοτικού Κοινοτικού  Συμβουλίου ενημέρωσε  το Δημοτικό Κοινοτικό 

Συμβούλιο, για την ανάγκη αποκατάστασης της Δημοτικής Κοινοτικής Οδού η οποία οδηγεί από 

τον οικισμό της Επάνω Βάθειας στην δεξαμενή ύδρευσης της Δημοτικής Ενότητας της Επάνω 

Βάθειας, και η οποία δεν αποκαταστάθηκε μετά το πέρας των εργασιών από μέρους της ΔΕΥΑΧ . 

Το Δημοτικό Κοινοτικό Συμβούλιο αφού συζήτησε το θέμα 

αποφάσισε ομόφωνα 

ότι συμφωνεί με τον Πρόεδρο και ζητεί από το Τμήμα Καθημερινότητας του Δήμου Χερσονήσου 

να προχωρήσει στις απαραίτητες εργασίες αποκατάστασης της αγροτικής οδού η οποία 

αναφέρθηκε παραπάνω . 

Η απόφαση πήρε αύξοντα αριθμό  12/2024. 

 

  Θέμα 2ο :     Τοποθέτηση ειδικής Σήμανσης και καθαρισμός στο γεφυράκι  στην περιοχή 

ΣΥΝΟΙΚΙΣΜΟΣ .  

       Ο πρόεδρος του Δημοτικού Κοινοτικού  Συμβουλίου ενημέρωσε  το Δημοτικό Κοινοτικό 

Συμβούλιο, για το θέμα σχετικά με το γεφυράκι που βρίσκεται στην περιοχή του ΣΥΝΟΙΚΙΣΜΟΥ, 

το οποίο είναι καλυμμένο με χόρτα, δεν είναι ορατό από τους περαστικούς και τα διερχόμενα 

οχήματα, με αποτέλεσμα να υπάρχει κίνδυνος πρόκλησης ατυχήματος. Το Δημοτικό Κοινοτικό 

Συμβούλιο αφού συζήτησε το θέμα 

αποφάσισε ομόφωνα 

και ζητεί από το Τμήμα Καθημερινότητας του Δήμου Χερσονήσου να προχωρήσει στις 

απαραίτητες εργασίες καθαρισμού στο γεφυράκι και από μέρους της Τεχνικής Υπηρεσίας του 

Δήμου Χερσονήσου την τοποθέτηση ειδικής σήμανσης  ώστε να είναι ορατό από τους 

περαστικούς και τα διερχόμενα οχήματα. 

Η απόφαση πήρε αύξοντα αριθμό  13/2024. 

 

Θέμα 3ο :      Αντικατάσταση των σπασμένων κάδων στο Κοιμητήριο της Επάνω Βάθειας. 

 Ο πρόεδρος του Δημοτικού Κοινοτικού  Συμβουλίου αναφέρθηκε στο θέμα του σπασμένου 

κάδου ο οποίος βρίσκεται στο Κοιμητήριο του οικισμού της Επάνω Βάθειας και την ανάγκη 

αντικατάστασης του. Το Δημοτικό Κοινοτικό Συμβούλιο  συμφώνησε με τον Πρόεδρο και  

αποφάσισε  ομόφωνα 

ζητεί από το Τμήμα Καθημερινότητας του Δήμου Χερσονήσου να προχωρήσει στην 

αντικατάσταση του σπασμένου κάδου με ένα νέο και την τοποθέτηση ενός  κάδου επιπλέον 

επειδή η χωρητικότητα του ενός δεν είναι αρκετή για το φόρτο απορριμμάτων της περιοχής. 



 

Η απόφαση πήρε αύξοντα αριθμό  14/2024. 

 

                                   Αφού αναγνώστηκε το πρακτικό αυτό υπογράφεται ως ακολούθως. 

 

Ο  Πρόεδρος       Τα μέλη 

Μαυράκης Ιωάννης                               Ξενάκη Γεωργία  

                                                                                                    Τζανάκη Ελευθερία  

 
Η Ειδική Γραμματέας  
 
Φανταουτσάκη Δήμητρα 

5-10-2024 

Ο Πρόεδρος  της Κοινότητας  Επάνω Βάθειας 

ΜΑΥΡΆΚΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 


